
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE 
2023-11-08 (Digitalt möte via Teams) 

 
Närvarande: Erik Carlsson, Leif Lundholm, Christel Karlsson, 

Roger Grenholm, Mikael Nilsson, Mats Gustafsson och 
Thomas Moström. Förhindrad att deltaga: Hans Olof Markström. 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla deltagande välkomna, och förklarade mötet öppnat.  
 

2. Val av sekreterare och protokolljusterare. 
Mats Gustafsson valdes till protokollförare, samt att Mikael Nilsson och Christel 

Karlsson att tillsammans med ordföranden justera protokollet 
 
3. Föredragningslistans godkännande. 

Föredragningslistan godkändes med tilläggsärenden under punkten övriga  
frågor. 

 
4. Distriktmästerskapet. 
DM:et i Fällfors var bra upplagt och ordnat som tidigare. Folke Markström får 

god kred. för detta. Däremot fungerade inte samspelet med NblStk gällande 
domaranskaffningar från deras sida. Erik och Mikael ska kontakta dom för att försöka komma överens 
om att det framöver skall finnas en kontaktperson som tar hand om alla frågor, inte flera som det blev 

detta år. Även Norräven skall styras upp bättre med Norrbotten. 
 

5. Qvinnokampen. 
Årets Qvinnokamp förflöt väldigt bra. Alla var nöjda och glada och stämningen 
var som vanligt väldigt god. Enligt kassarapporten så blev det ett bra överskott.  

 
6. Åseleprovet 
Anmälningsantalet till provet blev rekordlåg denna gång med endast 1 startande.  

Vi tror att den stora orsaken till detta kan vara att den startande 
måste själv anskaffa en medföljande domare, och så har det varit i många år nu. 

Men nu på senare tid så har domarantalet växt tack vare några rekryteringar 
nya domare lokalt och även genom inflyttning av färdiga domare till närområdet. Det finns en 
förhoppning att kunna öka på antalet startande om klubben ordnar domare. Det kan då bli fråga om 

ett begränsat antal startande, t ex 8-10 st. Åseleprovet är ju ett värdefullt prov med dessa fina marker.  
 

7. Ostprovet. 
Blev inställt på grund av snökaos, och allmänt otjänligt väderförhållanden för att 
kunnat varit rättvist mot hund och förare. Leif L kollar med SKK vad som gäller när 

ett internationellt prov har ställts in. 
 
8. Samarbete lokalklubb och gillen. 

Vi resonerar om att få till ett ännu bättre samarbete mellan klubb och gillen när 
det gäller att ha mer och bättre info på hemsidor inför kommande aktiviteter, 

samt genomförda. 
 
9. Nya rapportsystemet och stövardata. 

Leif meddelar att om en dryg vecka är det beräknat att det nya systemet skall 
vara i funktion 
10. Nästkommande styrelsemöte. 



Vi beslutar att lägga nästa möte den 23/1 kl: 18:30 
 

11. Mötets avslutande. 
Ordföranden tackar alla som deltagit, och mötet avslutas. 

 
Ordföranden: Erik Carlsson  
 

Protokolljusterare: Mikael Nilsson, Christel Karlsson 
 
Protokollförare: Mats Gustafsson 


